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Już dziś, podobnie jak wcześniej El Shaarawy i Zukanovic, szansę na debiut

będzie miał Diego Perotti. Były gracz Genoi udzielił wywiadu dla Roma TV.

 

Jakie to uczucie być graczem Romy?

- Bycie tutaj to przyjemność, to dla mnie bardzo ważny krok.

 

Kiedy dotarło do ciebie, że staniesz się graczem Romy?

- Wczoraj, gdy zakończyłem mecz powiedzieli mi, że muszę iść do Romy.

 

Co powiedział ci Sabatini?

- Przybliżył mi sytuację, jak żyje się piłką w mieście. Mniej więcej wiedziałem to, o

czym mi mówi.

 

Rozmawiałeś z Burdisso i Iago Falque?

- Dowiedziałem się od nich jaki jest zespół, zwłaszcza od Burdisso, który przybliżył

mi rzeczy.

 

Twoje cechy?

- Wolę gdy kibice je opisują, nie lubię o sobie mówić. Jestem graczem, który zawsze

daje z siebie sto procent, czasami spisuję się dobrze, czasami gorzej, ale daję z

siebie wszystko.

 

Pozycja, na której czujesz się najlepiej?

- Zawsze spisywałem się najlepiej grając na lewej stronie, ale w Genoi grałem jako

trequartista i również na prawej stronie, chcę grać i być do dyspozycji zespołu.
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Niebawem Real Madryt...

- Dla mnie to niesamowite, grałem z nimi raz, z Sevillą, gra przeciwko Realowi

Madryt to coś szalonego.

 

Jak postrzegałeś Romę?

- To klasowy zespół, gdy z nim się mierzyliśmy wiedzieliśmy, że ciężko będzie

zdobyć punkty. Teraz, gdy poznałem kolegów, wiem, że są mocni.

 

Jak myślisz, jaki aspekt swojej gry możesz poprawić?

- Zawsze mówiłem, muszę zdobyć więcej goli, strzelać więcej na bramkę i nie

szukać za każdym razem podania. Z pewnością poprawię to poprzez pracę.

 

Jak jest twój cel na drugą część sezonu?

- Wiem, że przychodzę do topowego zespołu, gdzie nie będzie łatwo grać zawsze,

jak w Genoi. Przychodzę tutaj, aby pomóc, myśleć o drużynie i pomagać kolegom.

 

Mówili ci już o emocjach związanych z derbami Rzymu?

- Rozmawiałem z Nico i Iago, widziałem w TV, możliwość przeżywania ich na boisku

jest niesamowitą rzeczą, to mecze, w których chce grać każdy piłkarz.

 

Przekaz dla kibiców?

- Przychodzę, aby dać z siebie sto procent, to bardzo ważny krok w mojej karierze,

cieszę się, że tu jestem i chcę pracować dobrze dla zespołu, dla siebie i kolegów,

dając z siebie zawsze więcej.
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